

匯入匯款至本行須提供之重要資料：

項目	收款銀行	收款銀行地址	SWIFT 代號	CHIPS 代號*
資料	恒生銀行有限公司	香港德輔道中 83 號	HASEHKHH	010522

*若款項由美國匯出，除提供以上資料外，亦須提供本行的 CHIPS 代號。

條款及細則：

1. 是次推廣優惠只適用於恒生銀行有限公司（「本行」）之特選商業客戶（「客戶」）。有關特選商業客戶的資格，將以本行紀錄為準。
2. 此優惠推廣期請參閱由本行向客戶發送之宣傳短訊或電郵（「推廣期」）。
3. 於推廣期內，客戶可享以下匯入匯款及匯出匯款手續費優惠：匯入匯款可享 2 折、網上匯出匯款可享 5 折。此外，經恒生銀行(中國)有限公司或恒生銀行澳門分行辦理匯入匯款至本行，或透過由本行的恒生商業 e-Banking 或恒生 HSBCnet 辦理的匯出匯款（不包括本地同業撥款）至恒生銀行(中國)有限公司或恒生銀行澳門分行，更可享基本手續費全免優惠。
4. 上述優惠根據本行不時釐訂的匯款標準交易費用而提供，而只適用於收取基本交易費用之匯入匯款及透過恒生商業 e-Banking、恒生 HSBCnet 辦理的匯出匯款（不包括本地同業撥款），惟有關交易必須在上述推廣期間完成及交易之公司戶口必須於推廣期開始前於本行開立，方可享優惠。截至 2021 年 5 月 1 日，本行匯款標準交易費用為：匯入匯款折扣前之基本交易費用為每柱 HK\$65；網上匯出匯款則為每柱 HK\$85（只適用於匯款至中國內地/澳門之恒生戶口）或 HK\$115（匯款至其他戶口）；而經本行分行遞交匯款智能申請書則為每柱 HK\$190（只適用於匯款至中國內地 / 澳門之恒生戶口）或 HK\$220（匯款至其他戶口）。
5. 優惠只適用於經由本行客戶承擔的本行匯款之基本交易費用，不適用於由第三者承擔的本行匯款之基本交易費用。
6. 除客戶及本行(包括其繼承人及受讓人)以外，並無其他人士有權按《合約(第三者權利)條例》強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
7. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。
8. 本條款及細則受現行監管規定約束。
9. 上述優惠不可與其他優惠同時使用。本行保留更改此優惠及其條款及細則之權利，而毋須事先通知。倘有任何爭議，將以本行之決定為準。本行對以上一切有關事宜保留最終決定權。

如欲要求本行停止使用貴公司及/或閣下之個人資料經任何渠道作直接促銷用途，請致電 24 小時「商伴同恒」服務專線 21988000，本行將為閣下安排而毋須繳付費用。

Important Information for Inward Remittances to Hang Seng Bank:

Particulars	Beneficiary Bank	Beneficiary Bank Address	SWIFT Code	CHIPS No.*
Information	Hang Seng Bank Limited	83 Des Voeux Road Central, Hong Kong	HASEHKHH	010522

* Our CHIPS No. is required for remittances from the USA.

Terms and Conditions:

1. This promotion offer is only applicable to selected commercial customers (the “Customers”) of Hang Seng Bank Limited (the “Bank”).
2. Please refer to the SMS or email sent by the Bank for the promotion period of this promotion (the “Promotion Period”).
3. During the Promotion Period, Customers may enjoy discounts on the standard handling fees of the Bank applicable to inward and outward remittances as follows: 80% discount on inward remittances; 50% discount on online outward remittances; there will be a standard handling fee waiver for inward remittances from Hang Seng Bank (China) Limited or Hang Seng Bank Limited Macau branch, and outward remittances (excluding local interbank transfers (CHATS)) conducted via Hang Seng Business e-Banking or Hang Seng HSBCnet to Hang Seng Bank (China) Limited or Hang Seng Bank Limited Macau branch.
4. The promotion offer is based on the standard handling fee of the Bank to be determined from time to time and is only applicable to inward remittances and outward remittances (excluding local interbank transfers (CHATS)) conducted via Hang Seng Business e-Banking or Hang Seng HSBCnet successfully processed from or to a commercial account that is opened before the start of the Promotion Period. As at 1 May 2021, the standard handling fee for inward remittances is HK\$65 per count, and HK\$85 per count for outward remittances conducted via Hang Seng Business e-banking or Hang Seng HSBCnet (to Hang Seng account maintained in Mainland China / Macau) or HK\$115 per count (to other bank accounts) and HK\$190 per count for outward remittances conducted via Remittance Smartform (to Hang Seng account maintained in Mainland China / Macau) or HK\$220 per count (to other bank accounts).
5. This promotion offer is only applicable to the handling fees charged by the Bank to the Customers but not to the handling fees to be borne by any third parties.
6. No person other than the Customers and the Bank shall have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.
7. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
8. These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
9. The above offer cannot be used in conjunction with other offers. The Bank reserves the right to suspend, vary or terminate this promotion offer and/or amend these terms and conditions at any time without prior notice. In the case of any disputes, the Bank’s decision shall be final and conclusive.

If you do not wish the Bank to use your company data and/or personal data in direct marketing via any means, please call our 24-hour Business Partner Direct at 2198 8000. The Bank will execute your request without any charge.